
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 6. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 399
Vil ministeren konkretisere sit svar på MOF alm del - spørgsmål 204 (folketingsåret 
2021-2022) og tydeligt oplyse, om ministeren fortsat mener det, som ministeren udtalte 
under samråd den 6. oktober 2021 om New Hope Denmark og deres forbud mod import 
af hunde fra virksomhedsadressen, at: ”vi har et system, der virker”? Mener ministeren 
dermed reelt, at vi har et system, der virker, når den selvsamme forening ufortrødent 
fortsætter med at formidle og sælge hunde - dog ikke fra virksomhedsadressen, men 
i princippet alle andre steder fra? Vil ministeren samtidig svare konkret på, hvordan 
ministeren mener, at ”vi har et system, der virker”, når det er uproblematisk at omgå 
forbuddet? Vil ministeren eventuelt forklare, hvad ministeren reelt mente med: "vi har et 
system, der virker"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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